



Stephen Buddo
Blainville, Québec

My involvement with the NFA dates back to 1990 when I decided to join the NFA in order to counter the legislation put forth by the government in the aftermath of the 1989 Polytechnique massacre. It was then and there that I realized that the entire gun control situation would start in Quebec and would eventually have to end in Quebec. Born and raised in Montreal, I am fluently bilingual, which is a definite asset in this battle for Quebec. Moreover, I am extremely pleased to see our team in Quebec expanding with the addition of Shawn Bevins, Claude Colgan and numerous field officers. These gentlemen were apparently motivated to join the NFA thanks to a speech I gave along with Phil Simard in Quebec's National Assembly wherein the NFA put forth arguments against Quebec's Bill 9 – The Anastasia law. I have appeared on local television shows in order to present the NFA's side of the story. I will not rest until the long gun registry disappears from the Quebec landscape. Ironically, you might say that I would like to put myself out of a "job", but my vigilance and commitment as a volunteer will continue without fail. Let us not forget that there are 500,000 firearm owners in Quebec, which could be turned into a political force. In terms of education I hold a Bachelor of Science degree in Applied Mathematics from Concordia University (1988) and I've been working in Project / Program / Portfolio Management since 1990.

Mon implication au sein de l'ACAF remonte à 1990 lorsque j'ai décidé de me joindre à l'ACAF afin de contrer les lois mises de l'avant par le gouvernement suite à la tuerie de la Polytechnique en 1989. C'est à ce moment précis que j'ai réalisé que le phénomène du contrôle des armes partirait du Québec et que forcément devra se terminer au Québec. Je suis né et j'ai grandi à Montréal, je suis parfaitement bilingue ce qui est un atout considérable concernant la bataille du Québec. De plus, je suis extrêmement encouragé de voir l'expansion qu'a prise notre équipe au Québec suite à l'induction de Shawn Bevins, de Claude Colgan ainsi que de nombreux officiers. Ces messieurs ont apparemment été motivés à se joindre à l'ACAF suite à un discours que j'ai donné avec Phil Simard à l'Assemblée Nationale où nous avons mis de l'avant les arguments de l'ACAF concernant la Loi 9 – La loi Anastasia. J'ai passé à la télévision à plusieurs reprises afin de faire passer la position de l'ACAF. Mon implication ne cessera tant que le registre des armes longues existera au Québec. C'est ironique, je le sais, mais j'aimerais que la nécessité de mon « emploi » disparaisse; mais ma vigilance et mon engagement comme volontaire continuera sans faille. N'oublions pas que 500,000 personnes possèdent des armes à feu au Québec, ce qui pourrait se transformer en force politique. En terme d'éducation, je suis Bachelier ès Sciences en Mathématiques Appliquées de l'Université Concordia (1988) et je travaille en gestion de projets / programmes / portefeuille depuis 1990.

Stephen Buddo